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Verslag van de algemene ledenvergadering van Seniorenvereniging HEVO 

Rosmalen op donderdag 13 april 2023 14.00 uur in De Ontmoeting  

 

Aanwezig: Carel van den Heuvel (voorzitter), Piet van der Velden (secretaris), Ton 

van de Liefvoort (penningmeester), de bestuursleden Mecheline Heijmans en Jos 

van Raak. Frank van Beers, beoogd voorzitter.  

Aanwezig: circa 70 leden. 

Afwezig de bestuursleden Tonny van Raaij en Hans van de Griendt. 

Bericht van verhindering is ontvangen van: Mieke Rambler, Ben Krijbolder, Marian 

Appeldoorn, Peter Hoefnagels, Jenny en Henk van Rooij. 

Notulist: Paul Scholten. 

 

1. Opening door de voorzitter.  

Carel van den Heuvel opent deze algemene ledenvergadering. Het is voor hem de 

laatste keer als voorzitter, omdat hij vandaag zal aftreden.  

In deze vergadering kijken we vooral terug naar het afgelopen jaar en legt het 

bestuur daar verantwoording over af aan de leden.   

Voordat we aan de agenda beginnen hebben we eerst een ingelast agendapunt en 

huldigen we een vrijwilliger van HEVO. 

Carel: “15 jaar al is ze vrijwilliger bij HEVO en ze deed er heel veel! Als lid van de 

Evenementencommissie was ze betrokken bij onze nieuwjaarsborrel, bij onze Kerst- 

en Paasvieringen, bij de Opfriscursus Rijvaardigheid en nog veel meer. Daarbij had 

zij veel aandacht voor de details en was positief kritisch bij de evaluaties. 

Met de Evenementencommissie is ze na tien jaar gestopt maar als lid van de 

Activiteitencommissie leidde ze onze line-dancegroepen, de werelddansgroep, een 

aantal Zumba groepen, een paar zwemgroepen, enzovoorts. Ze heeft samen met 

Ben Krijbolder het afgelopen jaar ook heel veel energie gestoken in de opstart van de 

kookgroepen. Dat laatste blijft ze doen, maar met alle andere activiteiten gaat ze 

stoppen. Ze werd al ooit gekozen tot Vrijwilliger van het Jaar en vandaag, dames en 

heren, gaan we haar benoemen tot Lid van Verdienste. 

Ik denk dat jullie nu allemaal wel weten dat ik het heb over niemand minder dan ons 

aller Angèle van Beckhoven.” 

Angèle wordt onder luid applaus naar voren geroepen. Carel feliciteert haar en 

overhandigt haar de oorkonde tezamen met een bos bloemen.   

Angèle krijgt het woord en haalt een paar goede herinneringen op aan deze lange 

tijd. Ze is vele jaren met plezier actief geweest en bedankt iedereen voor het 

vertrouwen, dat in haar is gesteld.  
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2.  Vaststelling van het verslag van de algemene ledenvergadering van               

     3 november 2022.  

 

Het verslag wordt met dank aan de notulist ongewijzigd vastgesteld. Hans van der 

Bruggen merkt op, dat hij het nog steeds niet eens is met de contributieverhoging 

van dit jaar. De voorzitter stelt, dat het voorstel vorig jaar met algemene stemmen is 

goedgekeurd door de vergadering en nu dan ook niet meer aan de orde is. 

  

3.1. Vaststelling jaarverslag 2022.  

                                                                                                                          

*Margreet Vossen mist in het jaarverslag wat we als HEVO doen aan 

klimaatverandering. Ze vraagt om expliciet aandacht te besteden aan dit onderwerp. 

Carel antwoordt, dat we in praktische zin doen, wat we kunnen. Zo is alle verlichting 

inmiddels ledverlichting en hebben we sinds kort ook zonnepanelen op het dak 

liggen. Die voldoen deels in ons energiebehoefte. Hij belooft, dat het bestuur in het 

komende jaar expliciet aandacht zal schenken aan de klimaatverandering. 

*Wil ???  vindt, dat er in het Jaarverslag een terugblik ontbreekt op de viering van het 

70-jarig bestaan van HEVO. Vooral met als doel om hiervan te leren voor de 

toekomst. Antwoord: Er is nog een evaluatie gepland van de viering van het 70-jarig 

bestaan.  

*Hans van de Bruggen merkt op, dat niet alle getallen in het ledenoverzicht precies 

kloppen.  

*Er wordt opgemerkt, dat het jongste lid 47 jaar is, terwijl volgens de statuten je pas 

lid kunt worden vanaf 50 jaar. Het bestuur antwoordt, dat dit een uitzondering is. Het 

betreft een mevrouw, die al erg actief is bij HEVO, terwijl pas later is gebleken, dat ze 

eigenlijk nog te jong is. We hebben besloten om dat zo te laten.  

 Het Jaarverslag wordt ongewijzigd vastgesteld met dank aan de opsteller, Piet van 

der Velden.  

 

3.2. Jaarrekening 2022 (balans HEVO 2022, exploitatierekening 2022 en de 

toelichting op de jaarrekening 2022).   

De penningmeester geeft een toelichting op de jaarrekening.   

Van de gemeente ’s-Hertogenbosch hebben we eind 2022 een extra subsidie van    

€ 12.200,- gekregen om gratis activiteiten te organiseren voor onze leden. Dit bedrag 

is in 2022 nog niet helemaal opgemaakt, het restant is doorgeschoven naar 2023. 

De penningmeester licht de diverse posten op de balans toe.  

Ook van Stichting Zorg en Welzijn Rosmalen hebben we een extra subsidie 

gekregen.  

Om de exploitatierekening overzichtelijk te houden zijn veel kostenposten als een 

totaal gerubriceerd.  Alle onderliggende posten zijn echter beschikbaar en ook ter 

inzage gegeven aan de Kascontrolecommissie. De bijzonderheden zijn in de 

toelichting op de jaarrekening opgenomen.  
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In de investeringsbegroting voor de komende 10 jaar is opgenomen welke duurzame 

middelen de komende 10 jaar vervangen moeten worden en hoeveel geld daar naar 

raming jaarlijks voor nodig is.  

Onze algemene reserve voldoet nog steeds aan de norm, die we hebben 

afgesproken: € 20,- per lid. Het is een fors bedrag, maar gelet op de grootte van 

onze vereniging zeker niet te hoog. 

 

3.3 Verslag Kascontrolecommissie. 

 

De Kascontrolecommissie heeft op 27 februari de jaarlijkse kascontrole gedaan. De 

stukken zijn goed onderbouwd door de penningmeester. De Kascontrolecommissie 

heeft er vertrouwen in, dat het beheer van onze financiën in goede handen is. Zie het 

verslag van de Kascontrolecommissie.  

De Kascontrolecommissie adviseert de algemene ledenvergadering het bestuur 

décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid over het verslagjaar 2022.  

Vanuit de vergadering wordt gevraagd, hoe het kan, dat HEVO zulke hoge 

bankkosten heeft. De voorzitter antwoordt, dat de bankkosten zo hoog zijn, omdat de 

clubs zelfstandig zijn binnen HEVO en een eigen financiëel beleid voeren. Het 

bestuur hecht erg aan de zelfstandigheid van de clubs. Een aantal clubs heeft 

daartoe een eigen bankrekening. De kosten daarvan zijn voor HEVO. 

Hans van der Bruggen vindt, dat een aantal zaken boekhoudkundig niet goed zijn 

verwerkt. Hans tekent dan ook protest aan tegen de zijns inziens onjuiste weergave. 

De voorzitter stelt, dat HEVO op een goede wijze de boekhouding voert. Alles kan 

goed worden verantwoord. En hij stelt voor om hier niet een discussie te voeren over 

hoe je de boekhouding van een vereniging moet inrichten.  

Vraag uit de zaal: Wanneer wordt de gevel van het HEVO-gebouw onderhanden 

genomen. De voorzitter zegt, dat hij het er mee eens is, dat het erg slecht uitziet. Het 

onderhoud aan de buitenzijde is echter een verantwoordelijkheid van Woonstichting 

JOOST. HEVO dringt al lang aan op aanpak van de gevel, maar tot nu toe zonder 

resultaat. We hopen, dat het nu, zoals beloofd, op korte termijn tot uitvoering komt.  

 

3.4. Vaststelling van de jaarrekening 2022, bestemming van het resultaat en 

decharge van het bestuur. 

 

Aan het eind van de discussie wordt de jaarrekening 2022 en de bestemming van het 

resultaat vastgesteld met algemene stemmen en wordt het bestuur gedéchargeerd.  
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4. Benoeming leden Kascontrolecommissie voor het verslagjaar 2022 

 

Volgens de statuten moet de Kascontrolecommissie bestaan uit tenminste 3 leden. 

Door ziekte is de controle nu maar door twee leden gedaan. Ook vorig jaar heeft één 

van de leden zich vanwege privéomstandigheden teruggetrokken. Ton meldt, dat er 

zich twee nieuwe leden voor de Kascontrolecommissie hebben gemeld. Besloten 

wordt om beiden in de Kascontrolecommissie te benoemen, zodat de commissie 

voor 2023 bestaat uit vier leden, te weten Jan van Doremalen, Marc Kradolfer, Rens 

de Jong en Peter Lammers.  

 

5. Rondvraag 

Alvorens over te gaan tot de laatste agendapunten, wordt eerst de rondvraag 

gehouden.  

-Margreet Vossen pleit ervoor in HEVO MAGAZINE een rubriek te beginnen, waarin 

leden door middel van vraag en aanbod elkaar kunnen helpen. Dit voorstel wordt 

doorgestuurd naar de redactie. 

-Er wordt gevraagd of het delen van adresgegevens van leden, die rond de Kerst 

een attentie krijgen wel in overeenstemming is met de AGV. Piet zal ditonderzoeken.  

 

6. Benoeming Frank van Beers tot voorzitter in functie.  

Carel introduceert de nieuwe voorzitter. 

“Hij was leraar, wethouder, burgemeester en bestuursvoorzitter van Cello en hij 

bekleedde daarnaast diverse nevenfuncties. Hij kreeg de onderscheiding Hertog Jan 

van Brabant, en hij is Ridder in de orde van Oranje-Nassau.  

Hij is pas 67 en kan dus drie periodes mee. U hoeft hem echter pas voor de eerste 

periode te benoemen. 

Namens het bestuur stel ik u voor om Frank van Beers te benoemen tot voorzitter 

van het bestuur van HEVO. 

Wie wil daar het woord over voeren?” 

Geen van de leden wil daar het woord over voeren.  

Daarna stelt Carel voor om Frank van Beers te benoemen als voorzitter van het 

bestuur van HEVO. Onder luid applaus stemt de vergadering hiermee in.  

 

Hierna neemt Frank van Beers de leiding van de vergadering over. 

Hij bedankt Carel voor zijn introductie. Hij is ook dankbaar voor het vertrouwen, dat 

er in hem is uitgesproken. Voorzitter van zo’n grote vereniging is een belangrijke 

functie en hij hoopt, dat hij de verwachtingen kan waarmaken. Maar een voorzitter 

kan het niet alleen. Hij kan alleen maar goed functioneren en samenwerken  met 

heel veel mensen, die actief zijn in het bestuur, commissies en clubs en op alle 

plaatsen binnen HEVO  Hij vergelijkt HEVO met een goed lopende mechanische 

klok, een juweel van ambachtswerk, waarin ieder radertje meewerkt aan het 

presteren van het geheel. Wanneer zo'n klok, en HEVO, regelmatig wordt 

onderhouden kan hij/zij tot op hoge leeftijd uitstekend functioneren. Een klok, die al 

70 jaar loopt en hopelijk nog vele jaren meegaat.  
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Van een voorzitter en een bestuur mag je verwachten, dat ze goed voor de 

vereniging zorgen, vooral goed luisteren naar wat nodig is. Maar een bestuur moet 

ook altijd een beetje vooruitkijken.  

Hij is blij met alle positieve reacties die hij de afgelopen maanden heeft gekregen 

nadat bekend was, dat hij kandidaat-voorzitter was.   

 

7. Aftreden van Carel van den Heuvel als voorzitter.  

Jos van Raak spreekt namens het bestuur Carel toe. Hij start met een beeldportret 

van Carel, dat is gemaakt door de mensen van “Beeld en Geluid”. 

Daarna memoreert Jos, dat Carel zich naast vele andere zaken actief heeft ingezet 

voor de belangenbehartiging van HEVO op lokaal niveau. Dat was na het afscheid 

van KBO een grote wens van het bestuur. Carel heeft op vasthoudende wijze ervoor 

gezorgd, dat de bestaande Seniorenraad is omgevormd tot een invloedrijk 

Seniorenplatform, een vertegenwoordiging van alle senioren-verenigingen in Den 

Bosch en een belangrijke gesprekspartner voor de gemeente, zowel op bestuurlijk 

niveau als op ambtelijk niveau.  

Ook het afscheid nemen van KBO was een moeilijk proces, waar Carel ons goed 

doorheen heeft geloodst 

Gelukkig heeft Carel aangekondigd, dat hij als vrijwilliger actief blijft in HEVO. We 

zullen Carel dan ook nog regelmatig tegenkomen bij HEVO.  

Vanwege zijn grote verdiensten voor HEVO heeft het bestuur Carel benoemd tot Lid 

van Verdienste. Jos reikt hem de bijbehorende oorkonde uit. Met tevens een 

bloemetje voor zijn vrouw Annie. Als persoonlijk cadeau overhandigt Jos een modern 

kunstwerk, dat het afscheid symboliseert.  

In zijn dankwoord vertelt Carel, dat hij met een goed gevoel de functie van voorzitter 

overdraagt aan Frank van Beers, Hij heeft het 6 jaar gedaan met veel plezier. Dat 

kon alleen maar samen met het bestuur en samen met alle vrijwilligers van HEVO. 

HEVO is immers een vereniging, die is gebouwd op 70 jaar vrijwilligerswerk en daar 

kunnen we trots op zijn. 

Hartelijk dank voor het mooie cadeau en het klankbeeld. Carel blijft actief bij HEVO, 

maar dan niet als voorzitter, maar gewoon als vrijwilliger. Tot ziens.  

 

8. Sluiting 

Frank van Beers sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om samen in de 

bar een drankje te nemen.  

 

 

Paul Scholten/Piet van der Velden 24-04-2023     


